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Jätän eriävän mielipiteen lautakunnan tekemiin päätöksiin sairaalamäen ja Mannerheiminkadun 
suunnittelun ohjaamisen osalta.  
 
Päätökset ovat vastoin kaupunginvaltuuston 14.12.2020 hyväksymää päätöstä keskustan maankäytön ja 
liikenteen periaatteista. Kaupunginvaltuuston päätöksessä edellytettiin liikenteellisten ja maankäytön 
ratkaisujen tarkempaa suunnittelua. Sairaalanmäen suunnittelua on välttämätöntä edistää, jotta laajan 
suunnittelukokonaisuuden maankäytön ja liikenteen kysymykset saadaan ratkaistua.  
 
Harju-Lotilan alakoulukampus sekä Harjuparkki edellyttävät erityisesti keskustan etelä- ja itäosissa 
merkittäviä maankäytön ja liikenteen muutoksia. Toimenpiteet edellyttävät laaja-alaista suunnittelutyötä, 
jossa haetaan kaikki osakokonaisuudet mahdollistava ja kustannustehokas suunnitteluratkaisu. 
Saimaankadun kansiratkaisu liittyy alakoulukampuksen liikenteen ja liikkumisen suunnitteluun, johon 
keskustavisiossa on löydetty toimiva ratkaisu. Myös opetustoimi on antanut palautteen, että koulun 
edustalle tulee löytää ratkaisu, jossa koululle kohdistuva liikenne ja muu autoliikenne tulee erotella.  
 
Tähän suunnittelutyöhön liittyvät asemakaavat, katusuunnitelmat ja hankesuunnitelmat tuodaan erikseen 
päätöksentekoon normaalin poliittisen hyväksymiskäsittelyn mukaisesti.  
 
 


